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《Super Player 大玩家》

内容概要

“大 玩家”是市场上鲜有的Platform Toy(平台玩具)设计书籍。囊括全球几十位潮流艺术家的800余件
作品，超酷的创意叫你脑洞大开。玩家们跨越国界赋予玩具情感，用不同的色彩、材质、主 题、角色
、场景给大家带来无上的惊喜。Platform Toy的创造者们把一个个单一没有故事和表情的玩具素体，玩
出更多新鲜的概念，让你感受到创作者的情感和思想。“大玩家”值得期待。
USD is one good and rare design book, focusing on the design of platform toys.. It consists of over 800 pieces of
works from the top artists of the world. These creative toys offer the limitless inspiration for platform toys.
Cross-country players show their feelings through colors, materials, themes, , characters, scenes on the toys. They
link the simple toy element to be one with more fresh concepts. You will feel the toy designers inspiration and
thinking through these toys. It is worth greatly expecting!
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